
Vad blev det av rekommendationerna?

Rekommendation (1) och 2 om medborgarråd.

Ur rödgrön budget 2025

» Miljö- och klimatnämnden och nämnden för demokrati och 
medborgarservice får i uppdrag att utveckla arbetet med medborgarråd 
för Göteborgs Stads miljö- och klimatomställning, utifrån inhämtade 
erfarenheter från tidigare medborgarråd.



Vad blev det av rekommendationerna?

Rekommendation 3 om grönare stad.

Ur rödgrön budget 2025

Innerstaden ska bli utsläppsfri med inspiration från Stadsmiljöplanen. 

Punktinsatser ska genomföras för att förbättra för cyklister och fotgängare på de 
platser som är mest olycksdrabbade och där det inkommer många klagomål

» Stadsmiljönämnden får i uppdrag att i samverkan med stadsbyggnadsnämnden 
påskynda sänkningen av bashastigheten i enlighet med Göteborgs riktlinje för 
hastighetsgränser

» Stadsmiljönämnden får i uppdrag att i samverkan med Parkering AB och AB 
Framtiden kontinuerligt flytta gatu- och markparkering till parkeringsanläggningar

» Stadsmiljönämnden får i uppdrag att i samverkan med stadsbyggnadsnämnden 
och exploateringsnämnden arbeta för att öka krontäckningsgraden och minska 
andelen hårdgjord yta i de delar av Göteborg där behovet är som störst.



Vad blev det av rekommendationerna?

Rekommendation 4 om kommunikation.

Ur rödgrön budget 2025

» Miljö- och klimatnämnden och nämnden för demokrati och 
medborgarservice får i uppdrag att synliggöra målbilden för miljö- och 
klimatprogrammet och involvera fler inom civilsamhälle, näringsliv och 
akademi att bli en del i omställningen.



Vad blev det av rekommendationerna?

Rekommendation 5 om fossilfri stad.

Ur rödgrön budget 2025

Göteborg Energi AB:s strategiska arbete för ökad elproduktion är en viktig del i att 
intensifiera klimatomställningen, minska utsläppen och försörja göteborgarna och 
företag med förnybar el. Andelen hållbart producerad fjärrvärme ska öka och 
bolaget ska aktivt underlätta för kunder och leverantörer att minska sin 
klimatpåverkan exempelvis genom ekonomiska incitament. 

Göteborg Energi AB, Renova, AB Framtiden, stadsfastighetsnämnden och 
Göteborgs Hamn AB har ett stort ansvar att gemensamt genomföra de 
systemförändringar som krävs inom energiområdet.

» Göteborg Energi AB får i uppdrag att minska de fossila koldioxid -utsläppen från 
all sin energiproduktion även vid effekttoppar. 



Vad blev det av rekommendationerna?
Rekommendation 6 om hållbar, attraktiv livsstil.

Ur rödgrön budget 2025

» Idrotts- och föreningsnämnden får i uppdrag att utöka 
stödet och anpassa organisationen till att även inkludera 
föreningar inom delningsekonomin.

» Alla nämnder och bolagsstyrelser får i uppdrag att 
säkerställa en hållbar livscykelhantering av bärbar 
elektronik.

» Exploateringsnämnden får i uppdrag att utveckla och 
expandera konceptet stadsnära odling, exempelvis genom 
att sprida kunskaperna från Angereds gård och utveckla 
samverkan med AB Framtiden. 

» Exploateringsnämnden får i uppdrag att projektera ett 
stadsdelsväxthus eller liknande verksamhetsform. I 
uppdraget ingår att säkerställa möjligheten för 
utomstående aktörer att driva växthuset i ett område där 
förutsättningarna för snabb framdrift finns. 
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